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Abstract (en)
The invention relates to a bucket for an excavator or an excavator-like unit. In order to further develop an excavator bucket of the type defined in the
preamble in such a way that, apart from the conventional receiving of bulk material, it can also satisfactorily perform grab work, this excavator bucket
is designed in such a way that it is split into two shell halves (40, 42) in a plane which is orientated essentially perpendicularly to the cutting edge
(12) and parallel to the side walls (13, 15) of the bucket, and that the shell halves (40, 42) can be pivoted about at least one axis (18) which runs
essentially parallel to the cutting edge (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Löffel für einen Bagger oder ein baggerähnliches Gerät. Um einen gattungsgemäßen Baggerlöffel derart weiterzubilden,
daß er neben der üblichen Aufnahme von Schüttgütern auch Greifarbeiten befriedigend verrichten kann, ist dieser derart ausgestaltet, daß
er in einer Ebene, die im wesentlichen senkrecht zur Schneide (12) und parallel zu den Löffelseitenwänden (13,15) ausgerichtet ist, in zwei
Schalenhälften (40,42) geteilt ist und daß die Schalenhälften (40,42) um mindestens eine Achse (18) die im wesentlichen parallel zur Schneide (12)
verläuft, schwenkbar sind. <IMAGE>
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